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Mainz Boosey & Hawkes Schott Music. Notenblatt. Book Condition: Neu. 297x210x mm. Neuware - 'This Land of
Ours' ist die Notenausgabe zu der gleichnamigen Bestseller-CD bei EMI Classics mit Stücken des Komponisten
von 'Adiemus' und 'The Armed Man: A Mass for Preace'. Diese Sammlung für Männerchor und Klavier bzw.
Orgel schließt dabei nicht nur die beliebtesten Sätze von Jenkins eigenen Werken ein, sondern auch seine
Bearbeitungen beliebter Choräle und Volkslieder, die alle inspiriert sind von der wunderbaren walisischen
LandschaJ, der Heimat von Karl Jenkins. 'This Land of Ours' is a tie-in publication with a best-selling EMI
Classics recording from the composer of 'Adiemus' and 'The Armed Man: A Mass for Peace'. A collection for
TTBB and piano/organ, comprising well-loved movements from the composer s own works, plus arrangements
by him of favourite hymns and folksongs, all inspired by the land of Wales. Instrumentation: men's choir (TTBB)
and piano (organ) 62 pp. Englisch.
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Penguin Putnam Inc. Paperback / soJback. Book Condition: new. BRAND NEW, George
Washington's Mother, Jean Fritz, DyAnne DiSalvo-Ryan, The All Aboard Reading series
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